
 

 
 

 

Zápis z 1. jednání komise pro kulturu a školství 

dne 2. 3. 2023 zasedací místnost Městského úřadu Červený Kostelec 

 

Přítomní členové: Kollertová Marcela, Vondrová Martina, Mgr. Nováková Hana, 

 Bc. Vojtěchová Andrea, Mgr. Ságnerová Vendula, Ing. Kejzlar Roman, Mgr. Bc. Hásek Roman, Ph.D., 

Mgr. Nejmanová Marcela, RNDr. Jiránková Vlastislava, Hruška Milan, Mgr. Kuřátková Miroslava, 

Šimek Tomáš a Mgr. Šolcová Markéta  
 

Omluveni: Mgr. Štěpánová Ludmila, Mgr. Jakubíková Renata 
 

Pověřený člen rady: Řezníčková Kukulová Hana Dis., Ing. Kábrt Pavel 
 

Hosté: Regner Jiří, místostarosta 
 

Program:  1.  Představení jednotlivých členů 

2. Základní škola, tělocvična-jaká prognóza realizace 

            3. Nová redaktorka zpravodaje 

          4. Malý sál – jeho využití-podměty a info od Tomáše Šimka 

           5. Domek Boženy Němcové – další úpravy v tomto prostoru 

                   6. Různé 

             7. Diskuze  

             8. Závěr 
 

1) Paní předsedkyně přivítala přítomné členy komise a zahájila jednání. Dala prostor k tomu, aby se 

každý představil. 
 

 

2) Základní škola-tělocvična 

Pan místostarosta Jiří Regner podal informaci o projektové dokumentaci, která se bude realizovat 

v přelomu roku 2023-2024, poté se bude žádat o dotaci, bez které by realizace tělocvičny neproběhla. 
 

 

3)  Redaktorka zpravodaje 

Pan Šimek Tomáš informoval o průběhu výběrového řízení na pozici redaktor zpravodaje. 

Bylo celkem 5 uchazeček, na pozici byla vybraná paní Kateřina Hůlková, která zatím sdílí pracovní místo 

v kanceláři Informatiky. 

Komise doporučuje, aby se pro paní redaktorku našlo nějaké vhodnější místo, mohla by sdílet kancelář 

v prostoru tajemníka…, navrhuje, aby byla dočasně umístěna u paní Petirové, vedoucí správního odboru. 

Komise dále doporučuje, aby byl průběžně aktualizován web města, kalendář akcí, více pracovat 

s mobilním rozhlasem, nastínit postup veřejnosti, jak prezentovat akce apod.  
 

 

4) Malý sál 

Pan Šimek Tomáš podal informaci o využívání prostoru Malého sálu, využití ke kulturním akcím, ke 

schůzím spolků, možnost využití i   k soukromým podnájmům. 

Tímto bodem se budeme zabývat příště. 
 

 

5) Domek Boženy Němcové 

Pan Šimek Tomáš pohovořil o plánované rekonstrukci spodní místnosti, je třeba zažádat o dotaci na 

studii, která by navázala na studii z roku 2016, vizí jsou stavební úpravy, přímotopy nahradit jiným 

zdrojem tepla, nové podlahy atd. Navrhl svolat pracovní skupinu ze zájemců, který by projevili zájem.  

Z členů komise projevili zájem paní Nováková, paní Vojtěchová a pan Kejzlar. Rada by se měla zabývat 

otázkou širšího využití prostoru výstavní síně v budově radnice. Např. stálá muzejní výstava s využitím 

personálu podatelny pro potřeby ohlídání exponátů. 

 

 



 

 
 

 

 

4) Diskuse a různé 

Paní Kollertová nastínila návrh, zda by město nezorganizovalo nějakou akci pro učitelé ke Dni učitelů, 

jako poděkování za jejich práci. Pan místostarosta Jiří Regner zjistí počty učitelů v Červeném Kostelci a 

tuto akci probereme na dalším jednání komise. Akce by se týkala roku 2024. 
 

Paní Řezníčková Kukulová nadnesla myšlenku, zda by si spolky nezasloužily lepší pozornost, aby se 

dostaly více do podvědomí lidí, navrhla připravit veletrh spolků… DS NA TAHU, Loutkový soubor, 

Městská dechovka a další oslovené spolky by se prezentovaly tak, aby oslovily další potencionální 

zájemce o svůj obor. Předsedkyně navrhuje „VELETR SPOLKŮ“ ve všední den, aby mohli akci 

navštívit žáci a studenti kosteleckých škol, a to na Den dětí dne 1. června 2023. 
 

V závěru se komise zaměřila na Ples Města, doporučila, zda by bylo možné udělat tradici, aby ples 

probíhal každým rokem, zároveň navrhnout osobnosti, které by byly oceněny v průběhu programu plesu. 

 

 

Zapsala: Vondrová Martina 

 

Dne: 3. 3. 2023 

 

Ověřil: Kollertová Marcela 

 

 

Doporučení radě:  

1. Komise doporučuje, aby se pro paní redaktorku našlo nějaké  vhodnější místo, které bude více 

kontaktní i pro veřejnost. 

2. Komise dále doporučuje, aby byl průběžně aktualizován web města, kalendář akcí, více pracovat 

s mobilním rozhlasem, nastínit postup veřejnosti, jak prezentovat své akce apod.  

3. Komise doporučuje vedení města o pravidelném konání Plesu Města s oceňováním osobností. 

 

Úkoly pro členy komise:  

1. Pan Tomáš Šimek svolá pracovní skupinu ohledně úprav v Domku Boženy Němcové. 

2. Pan místostarosta Jiří Regner zjistí počty učitelů v Červeném Kostelci. 

3. Navrhujeme realizovat VELETR SPOLKŮ – 1. 6. 2023 ve Smetanových sadech a v případě 

nepříznivého počasí, by se akce uskutečnila v prostorách divadla J. K. Tyla. 

 

 

              

                      Kollertová Marcela 

          předseda 

 

 

   

              

                      


